
SA 0052/XXVIII/09         

Protokół nr XXVIII/09 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 26 lutego 2009 r. 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście; radny powiatowy Jerzy Sikora, dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Goleszowie Barbara Romaniuk, dyrektor Szkoły Podstawowej w Cisownicy Tadeusz 

Gluza, dyrektor Szkoły Podstawowej w Bażanowicach Dorota Gaś, dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Dzięgielowie Katarzyna Bogdał, dyrektor Szkoły Podstawowej w Puńcowie 

Agata Franek, dyrektor przedszkola Halina Szczypior, dyrektor Gimnazjum Janusz 

Machalica, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, redaktor „Panoramy Goleszowskiej” Tomasz Jaszowski, dyrektor Gminnego 

Ośrodka Kultury Lidia Lankocz, dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Alicja Danel-Ozga, 

pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

   

Ad.1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych 

i zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocność i obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkola i I półroczu 2008/2009, bezpieczeństwo 

uczniów w szkole. 

9. Informacja n/t funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których Gmina Goleszów jest 

członkiem (ZKZC, SRiWR „Olza”, ŚZGiP, LGD „Cieszyńska Kraina”). 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku, 

10.2. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Cisownica, 

10.3. regulaminu wypłacania dodatków do wynagrodzenia, przyznawania nagród 

i innych świadczeń nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Goleszów, 

10.4. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Bażanowice na lata 

2009-2015, 

10.5. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Puńców na lata 2008-

2015, 

10.6. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

10.7. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury,   

10.8. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury, 

10.9. przyznania nagrody Julii Zubek za wysokie wyniki sportowe, 

10.10. przyznania nagrody p. Tomaszowi Wróbel za wysokie wyniki sportowe, 

10.11. przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie wyniki sportowe, 

10.12. przyznania nagrody p. Grzegorzowi Śliwka za wysokie wyniki sportowe, 

10.13. przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki sportowe, 
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10.14. przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie wyniki sportowe, 

10.15. przyznania nagrody Dominikowi Juroszek za wysokie wyniki sportowe, 

10.16. przyznania nagrody p. Tomaszowi Cis za wysokie wyniki sportowe, 

10.17. przyznania nagrody Gabrieli Cieślar za wysokie wyniki sportowe, 

10.18. przyznania nagrody Krzysztofowi Ciemała za wysokie wyniki sportowe, 

10.19. przyznania nagrody Wojciechowi Białoń za wysokie wyniki sportowe. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XXVIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wójt Gminy na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym w dniu 18.02.2009 złożył na ręce przewodniczącego Rady Gminy wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie programu gospodarczego p/n 

Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-2016. Wniosek ten stanowi załącznik nr 4 

do nin. protokołu. 

Następnie przewodniczący Rady Gminy poinformował, że po telefonicznej rozmowie 

z nadzorem prawnym, radca prawny urzędu postanowiła treść projektu uchwały w sprawie 

regulaminu wypłacania dodatków do wynagrodzenia, przyznawania nagród i innych 

świadczeń nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Goleszów zapisać w dwóch odrębnych uchwałach.  

Zatem przewodniczący wnioskuje o wykreślenie z porządku obrad w/w projektu uchwały 

i wprowadzenie dwóch projektów w sprawie: 

- regulaminu wypłacania dodatków do wynagrodzenia, przyznawania nagród i innych 

świadczeń nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Goleszów – jako punk 10.3. 

- regulaminu określającego wysokość stawek dodatków mieszkaniowych i zasady jego 

przyznawania i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Goleszów – jako punkt 10.4. 

 

Nikt z obecnych nie zaproponował więcej zmian w porządku obrad. Zmiany w porządku 

obrad zostały poddane przez przewodniczącego Rady Gminy pod glosowanie, w którym 

udział brało 14 radnych.  

„Za” przyjęciem zmian głosowało: 14 radnych  
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„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Porządek obrad został zmieniony i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocność i obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkola i I półroczu 2008/2009, bezpieczeństwo 

uczniów w szkole. 

9. Informacja n/t funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których Gmina Goleszów jest 

członkiem (ZKZC, SRiWR „Olza”, ŚZGiP, LGD „Cieszyńska Kraina”). 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku, 

10.2. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Cisownica, 

10.3. regulaminu wypłacania dodatków do wynagrodzenia, przyznawania nagród 

i innych świadczeń nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Goleszów, 

10.4. regulaminu określającego wysokość stawek dodatków mieszkaniowych i zasady 

jego przyznawania i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Goleszów, 

10.5. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Bażanowice na lata 

2009-2015, 

10.6. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Puńców na lata 2008-

2015, 

10.7. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-

2016, 

10.8. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

10.9. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury,   
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10.10. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury, 

10.11. przyznania nagrody Julii Zubek za wysokie wyniki sportowe, 

10.12. przyznania nagrody p. Tomaszowi Wróbel za wysokie wyniki sportowe, 

10.13. przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie wyniki sportowe, 

10.14. przyznania nagrody p. Grzegorzowi Śliwka za wysokie wyniki sportowe, 

10.15. przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki sportowe, 

10.16. przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie wyniki sportowe, 

10.17. przyznania nagrody Dominikowi Juroszek za wysokie wyniki sportowe, 

10.18. przyznania nagrody p. Tomaszowi Cis za wysokie wyniki sportowe, 

10.19. przyznania nagrody Gabrieli Cieślar za wysokie wyniki sportowe, 

10.20. przyznania nagrody Krzysztofowi Ciemała za wysokie wyniki sportowe, 

10.21. przyznania nagrody Wojciechowi Białoń za wysokie wyniki sportowe. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XXVIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy. 

Protokół z dwudziestej siódmej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu 

w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXVII/09 z dnia 

28 stycznia 2009 r. został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatu cieszyńskiego Jerzy Sikora poinformował, iż na ostatniej sesji Rady Powiatu 

przyjęte zostały jedynie uchwały organizacyjne, a do pracy wrócił już po dłuższej 

nieobecności z powodu choroby, starosta cieszyński.  

 

Następnie z pytaniem do radnego zwróciła się sołtys Grażyna Foltyn-Skutek. Zapytała ona 

o termin remontu drogi przez Kozakowice. 

Radny Jerzy Sikora odpowiadając poinformował, iż zatwierdzony został projekt remontu, 

odbyły się rozmowy z właścicielami gruntów i trwają uzgodnienia środowiskowe. Po 

przekazaniu środków unijnych, prawdopodobnie remont rozpocznie się pod koniec tego roku. 
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Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Komisja obradowała 

dwukrotnie: 6 i 18 lutego br. 6 lutego wraz z pozostałymi Komisjami stałymi spotkano się 

z przedstawicielami firm wywożących z Gminy Goleszów odpady komunalne. Po 

wysłuchaniu informacji o działalności tych firm członkowie komisji zwrócili się do wójta 

gminy o wystosowanie do firm, które posiadają koncesje na wywóz nieczystości z terenu 

Gminy Goleszów, informacji w sprawie obowiązku przestrzegania przez te firmy zapisów 

uchwały nr XLIV/375/06 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

w Gminie Goleszów. 

Komisje uważają także, iż należy w dalszym ciągu prowadzić akcję informującą 

mieszkańców o możliwości wyboru firmy wywożącej odpady komunalne.  

Na drugim posiedzeniu Komisja bez uwag przyjęła informacje dotyczące: 

− projektów które mogą ubiegać się o dofinansowanie z funduszy zewnętrznych, 

− problemu psów w Gminie Goleszów (ściągalność opłat, rejestracja, schronisko dla 

zwierząt, 

− funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których Gmina Goleszów jest członkiem. 

Pozytywnie zaopiniowano także projekty uchwał według druków: 10.2., 10.5, 10.6 oraz 

projekt uchwały, który został wprowadzony wnioskiem wójta gminy. 

Dyskutowano także projekt uchwały według druku 10.1., jednak Komisja nie wydała na ten 

temat żadnej opinii wnioskując do przewodniczącego Rady Gminy o przeprowadzenie 

dyskusji na dzisiejszej sesji.  

 

W dyskusji nad w/w informacją z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa, przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wniosek 

z posiedzenia wspólnego Komisji został zrealizowany i zapoznał on zebranych z treścią pism 

wystosowanych do firma wywozowych. Pisma te stanowią załączniki nr 5, 6 i 7 do nin. 

protokołu. 

 

Komisja Rewizyjna obradowała dwukrotnie: 6 (wspólnie z pozostałymi Komisjami) 

i 17 lutego br. Na posiedzeniu 17 lutego zapoznano się z funkcjonowaniem Gminnego 

Ośrodka Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej. Instytucje kultury skontrolowano pod 
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względem legalności, gospodarności, rzetelności, celowości oraz zgodności dokumentacji ze 

stanem faktycznym.  

Wynikiem kontroli Komisji są wnioski: 

1. Komisja pozytywnie ocenia działalność Gminnego Ośrodka Kultury w dziedzinie 

edukacji, rozrywki, wychowania i rozpowszechniania naszego regionu. 

2. Komisja pozytywnie ocenia pracę Gminnej Biblioteki Publicznej wraz z filami. 

Komisja zwraca uwagę na to, by czynić starania o pozyskiwanie dodatkowych 

funduszy na zakup nowych książek.  

W dyskusji nad tą wypowiedzią nikt nie zabrał głosu. 

 

Komisja Finansów i Inwestycji w okresie pomiędzy sesjami zebrała się dwukrotnie. Pierwszy 

raz wspólnie z pozostałymi Komisjami 6 lutego, a drugi raz 23 lutego.  

Na drugim posiedzeniu Komisja dokonała sprawdzenia, czy Gminny Ośrodek Kultury 

wydatkował dodatkowe, przyznane im na listopadowej sesji środki, zgodnie z celami 

przedstawionymi we wniosku o te środki. 

Po wysłuchaniu dyrektor GOK Lidii Lankocz Komisja stwierdziła, iż środki te zostały 

wydatkowane prawidłowo.  

Ponadto zaopiniowano projekty uchwał, o których przewodniczący poinformuje w punkcie 10 

porządku obrad. 

W dyskusji nad tą wypowiedzią nikt nie zabrał głosu. 

 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia obradowała 24 lutego br. Na 

posiedzeniu wysłuchano informacji dyrektorów szkół i przedszkola na temat funkcjonowania 

placówek oświatowych w I półroczu 2008/2009 oraz na temat bezpieczeństwa uczniów 

w szkołach. 

Komisja pozytywnie oceniła funkcjonowanie szkół i przedszkola i ze zadowoleniem 

stwierdziła, że każda szkoła dysponuje bogatą ofertą zajęć pozalekcyjnych i dba 

o bezpieczeństwo uczniów w szkole. 

Następnie wysłuchano informacji dyrektor GOK na temat kalendarza imprez, a w tematyce 

bieżącej rozpatrzono pismo proboszcza parafii z Ukrainy w sprawie pomocy finansowej lub 

zakupu narzędzi szkolnych. Pismo to zostało też skierowane do SP Goleszów i szkoła podjęła 

już w tej sprawie konkretne działania związane z przekazaniem książek. 

Komisja zwróciła się do pozostałych dyrektorów szkół o zorganizowanie zbiórki książek 

i pomocy szkolnych.  
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Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Radny Karol Lipowczan złożył interpelację dotyczącą likwidacji przez firmę „Transkom” 

połączeń autobusowych. Po jej odczytaniu została ona przekazana Wójtowi Gminy, a jej 

kopia stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Ad.8. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkola i I półroczu 2008/2009, 

bezpieczeństwo uczniów w szkole. 

W tym punkcie porządku obrad informacji kolejno udzielili dyrektorzy placówek 

oświatowych: 

 - SP w Goleszowie Barbara Romaniuk, 

- SP w Cisownicy Tadeusz Gluza 

- SP w Dzięgielowie Katarzyna Bogdał 

- SP w Bażanowicach Dorota Gaś 

- SP w Puńcowie Agata Franek 

- Gimnazjum Janusz Machalica 

- Przedszkole Halina Szczypior 

Poinformowali oni o liczbie uczniów w placówkach oraz o realizowanych w każdej z nich 

zajęciach pozalekcyjnych. Szczególną uwagę zwrócono na zrealizowany program 

wyrównywania szans edukacyjnych dla uczniów ze wszystkich szkół podstawowych 

i przedszkoli. Dyrektorzy zapewnili, iż zajęcia odbywają się zgodnie z arkuszami 

organizacyjnymi a nad bezpieczeństwem uczniów czuwają w czasie lekcji oraz przerw 

nauczyciele.  

 

Po wysłuchaniu dyrektorów placówek oświatowych przewodniczący Rady Gminy 

podziękował za ich pracę, za oferty szkół oraz za dobre wyników uczniów w nauce. Do 

podziękowań dołączył także Wójt Gminy Zbigniew Wacławik.  

 
O godz. 16.05 przewodniczący Rady Gminy ogłosiła 10 minutową przerwę, po której na salę obrad powrócili 

wszyscy radni. 

 

Ad.9. Informacja n/t funkcjonowania Związków i Stowarzyszeń, których Gmina 

Goleszów jest członkiem (ZKZC, SRiWR „Olza”, ŚZGiP, LGD „Cieszyńska Kraina”). 

Radni otrzymali szczegółową, pisemną informację na ten temat. Stanowi ona załącznik nr 9 

do nin. protokołu. 
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Informację tę przedstawił Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Aktualnie Gmina Goleszów 

należy do Związku Komunalnego Ziemi Cieszyńskiej, Stowarzyszenia Rozwoju i Współpracy 

Regionalnej „Olza”, Śląskiego Związku Gmin i Powiatów oraz Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania „Cieszyńska Kraina”. Po wielu latach działalności i współpracy 13 gmin 

członkowskich, wobec braku możliwości sprostania wymaganiom nadzoru prawnego 

Wojewody Śląskiego, Związek Komunalny Ziemi Cieszyńskiej został postawiony w stan 

likwidacji. Zarząd ZKZC zainicjował więc powołanie Stowarzyszenia „ZKZC”, które bedzie 

kontynuatorem tradycji współpracy gmin Ziemi Cieszyńskiej. Aktualnie trwają prace nad 

statutem Stowarzyszenia. 

Rada Gminy  przyjęła bez uwag powyższą informację.  

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją.  

 

10.1. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku. 

Projekt uchwał był dyskutowany na posiedzeniach Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Komisji Finansów i Inwestycji.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa nie wydała żadnej opinii 

wnioskując o przeprowadzenie dyskusji na sesji, natomiast Komisji Finansów i Inwestycji 

zawnioskowała o odrzucenie w/w projektu uchwał – wniosek ten stanowi załącznik nr 10 do 

nin. protokołu. 

 

W otwartej przez przewodniczącego Rady Gminy dyskusji głos zabrali: 

Przewodniczący Jerzy Szalbot poinformował, iż nieprzyjęcie projektu uchwały będzie 

skutkowało tym, iż na terenie gminy obowiązywać będą dotychczasowe stawki za wywóz 

nieczystości. Nieprzestrzeganie tych stawek przez firmy wywozowe skutkować będzie 

odebraniem im koncesji na wywóz nieczystości. Radny zaznaczył jednak, iż krok taki może 

być bardzo niebezpieczny dla gminy, gdyż może się okazać, że nie będzie firm wywożących 

nieczystości z terenu Gminy Goleszów.  

 

Radny Krzysztof Glajcar jako przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji wyjaśnił, iż 

Komisja zawnioskowała o odrzucenie projektu, gdyż jej członkowie uważają, że w celu 

zachęcenia mieszkańców do prowadzenia segregacji śmieci, różnica w cenie wywozu kubłów 
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w przypadku segregacji musi być większa aniżeli 30 gr – taka bowiem ulga obowiązywała by 

po podjęciu projektu uchwały.  

 

Radny Karol Lipowczan stwierdził, iż o podwyższenie stawek zwróciła się tylko jedna firma 

wywozowa, i zdaniem radnego wynika to ze złej organizacji pracy tego przedsiębiorstwa. 

Przypomniał także, że mieszkańcy mogą zawrzeć umowę z innymi firmami posiadającymi 

koncesję, a oferującymi swoje usługi za niższą cenę.  

 

Wypowiedź radnego poparł radny Franciszek Giecek i dodał, iż podjecie tej uchwały byłoby 

„zaakceptowaniem samowolki firmy Tros-Eko”. 

 

Wobec braku dalszych głosów przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 0 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 14 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku 

nie została przyjęta. 

 

10.2. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Cisownica 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Opinia ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Z treścią projektu uchwały zapoznał zebranych inspektor Mieczysław Żabiński. 

Poinformował, on iż Cisownica posiada plan obowiązujący od 2007 roku, jednakże w części 

plan ten zdezaktualizował się. Po przeanalizowaniu problemów zgłaszanych przez 

mieszkańców oraz instytucje pojawiła się konieczność poprawienia pewnych „usterek” 

obowiązującego planu. Dotyczy to spraw takich jak: 

− wskazanie wyraźnie terenu górniczego Leszna Górna II, który wchodzi w obręb 

zachodniej części Cisownicy i stanowi o pewnych uwarunkowaniach rozwojowych 

zarówno dla mieszkańców jak i dla istniejących tam zabudowań zagrodowych, 

− występują także na terenie Cisownicy drogi gminne, publiczne, które 

w obowiązującym planie nie zostały pokazane jako linie rozgraniczające, co utrudnia 
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prowadzenie remontów tych dróg. Dotyczy to dróg DG 609 101S „Wendoły” oraz DG 

609 103S „Zieliniówka”, 

− droga wewnętrzna „Madzia” – zmiana umożliwi wykonania drogi stanowiącej łącznik 

pomiędzy jedną drogą już istniejącą, a terenami i drogami, które będą w przyszłości 

realizowane pod Machulą jako tereny budownictwa mieszkaniowego, 

− ciąg pieszojezdny. Państwo Raszyk i Hudziec wnieśli problem skomunikowania się 

z Machulą w sposób prosty. Takie przejście na dziś byłoby możliwe do utrzymania 

w formie ciągu pieszojezndego, przy czym cześć jezdna dotyczyłaby rowerów, 

− szósta zmiana dotyczyłaby zabudowy mieszkaniowej. Ponieważ Cisownicę 

obowiązuje również plan z 2001 roku, w którym znajdują się ograniczenia mówiące 

o minimalnej powierzchni działek 50 arów, co ogranicza podział i zabudowę działek. 

Inspektor poinformował iż chodzi tutaj o dwie działki należące do p. Pustelny 

i p. Hałwiczka.  

 

W otwartej przez przewodniczącego Rady Gminy dyskusji głos zabrali: 

Radny Kazimierz Wisełka uznał, iż jego zdaniem zniesienie ograniczenia powierzchni 

działek powinno dotyczyć całej Cisownicy, a nie tylko wspomnianych dwóch właścicieli. 

Zniesienie ograniczeń tylko dla dwóch właścicieli radny uznał za działanie z „podtekstem 

kryminogennym”. 

Na ten głos odpowiedział Wójt Gminy Zbigniew Wacławik informując, iż tereny tych 

dwóch właścicieli wymienionych przez inspektora Żabiskiego, to jedyne tereny, które 

posiadają taki ograniczający zapis. Sprostował także, iż jednym z dwóch wymienionych 

właścicieli nie jest p. Hławiczka, który nie żyje, ale p. Mrozowski.  

 

Radny Franciszek Giecek poprosił o informacje dotyczące przebiegu ścieżki rowerowej. 

Zdaniem radnego po spotkaniu z mieszkańcami, po których terenie ma przebiegać ciąg, nikt 

z nich nie wyraził na to zgody. Zdaniem radnego obecni właściciele chcą rozparcelować 

położone tam działki i sprzedać, a po ich sprzedaniu budowanie tam ścieżki „mija się 

z celem”. Franciszek Giecek zaznaczył także, że teren po którym ma przebiegać ścieżka jest 

terenem prywatnym.  

Radny poprosił o wyłączenie zapisu dotyczącego ciągu pieszojezndego z projektu uchwały.  

W tym momencie na wypowiedź radnego odpowiedział inspektor Mieczysław Żabiński. 

Stwierdził on, iż pomimo tego, że dyskutowane tereny są terenami prywatnymi, to układ 

ogrodzeń jest taki, iż obecnie istnieje tam możliwość pieszego przejścia do drogi, która 
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potencjalnie będzie budowana pod Machulą. Budowa chodniczka miałaby na celu 

uporządkowanie istniejącej tam teraz przestrzeni. Dodał, że jeżeli właściciele gruntów 

w wyraźny sposób wyartykułują ograniczenia co do tego istniejącego ciągu, to wykonanie 

ciągu pieszojezndego będzie tam niemożliwe. Zdaniem inspektora niejasne jest stanowisko 

zainteresowanych, gdyż z jednej strony ciąg istnieje i chociażby jako ciąg spacerowy można 

go zrealizować nie naruszając interesów właścicieli.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przypomniał, iż w ubiegłym roku mieszkanka 

Brennej p. Madzia wystosowała do Rady Gminy pismo w sprawie budowy drogi 

wewnętrznej. Wówczas Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

w odpowiedzi na to pismo, poinformowała ją o konieczności zmiany plany zagospodarowania 

przestrzennego Cisownicy, by droga taka mogła zostać wykonana. Omawiany projekt 

uchwały zmianę taką przewiduje.  

 

Zastępca wójta gminy Henryk Odias poinformował, że omawiany projekt jest tylko 

projektem mówiącym o przystąpieniu do sporządzenia zmian w takim zakresie. Jeżeli 

w trakcie procedowania o ciągu pieszojezdnym właściciele gruntów nie wyrażą zgody na jego 

budowę to sprawa ta rozstrzygnie się później. Zastępca wójta uznał, że lepiej nie zamykać 

teraz drogi do takiej zmiany planu, gdyż dyskutowany chodnik istnieje teraz zwyczajowo 

i korzysta z niego wielu mieszkańców.  

 

Radny Dariusz Orawiec w tym momencie złożył wniosek o zamkniecie dyskusji 

i przeprowadzenie głosowanie nad projektem uchwały w kształcie przedstawionym przez 

inspektora Mieczysława Żabińskiego. 

Wniosek radnego zostal poddany pod głosowanie, w którym udział wzięło 14 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

 

Po zamknięciu dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w kształcie omówionym przez inspektora Żabińskiego. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/232/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Cisownica została przyjęta. 
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„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

10.3. regulaminu wypłacania dodatków do wynagrodzenia, przyznawania nagród i innych 

świadczeń nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Goleszów. 

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Poinformował on, iż 

Karta Nauczyciela zobowiązuje organ prowadzący szkołę do określenia wysokości 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowych zasad jego przyznawania 

i wypłacania. W dotychczasowej praktyce Gminy Goleszów wysokość oraz zasady 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli ustalone były łącznie 

z regulaminem wynagradzania. Od 2009 roku zasady te ustalone będą oddzielną uchwałą 

Rady Gminy. Proponowany regulamin przyznawania dodatków mieszkaniowych 

nauczycielom w Gminie Goleszów jest identyczny z dotychczas obowiązującym. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/233/09 w sprawie regulaminu wypłacania dodatków do 

wynagrodzenia, przyznawania nagród i innych świadczeń nauczycielom szkół i przedszkoli 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

10.4. regulaminu określającego wysokość stawek dodatków mieszkaniowych i zasady jego 

przyznawania i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Goleszów. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 
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Uchwała nr XXVIII/234/09 w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków mieszkaniowych i zasady jego przyznawania i wypłacania nauczycielom szkół 

i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

10.5. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Bażanowice na lata 2009-2015 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, iż projekt uchwały został 

omówiony przez dwie Komisje, to jest Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa oraz Komisję Finansów i Inwestycji. Przewodniczący przypomniał, 

że w zakres działania Komisji Finansów i Inwestycji wchodzi: 

− opiniowanie i kontrola realizacji inwestycji gminnych,  

− opiniowanie projektów budżetu gminy,  

− opiniowanie wykonania budżetu gminy,  

− opiniowanie zmian budżetu gminy,  

− opiniowanie zgłaszanych lokalnych projektów inwestycyjnych pod kątem zdolności 

finansowej gminy,  

− wykonywanie innych zadań zleconych przez Radę Gminy,  

− sporządzanie i przedstawianie Radzie Gminy rocznych sprawozdań z działalności 

komisji.  

Po odczytaniu zakresu działania Komisji przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że 

pomiędzy opiniami Komisji w sprawie projektu uchwały istnieje konflikt, gdyż Komisja 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa zaopiniowała projekt pozytywnie, 

nie wnosząc do niego żadnych zmian, a Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała go 

pozytywnie dopiero po wprowadzeniu do niego zmian, polegających na wykreśleniu pewnych 

celów.  

Przewodniczący stwierdził, że zasięgnął opinii prawnej, z której wynika, że wiążącą opinią 

jest tylko opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, gdyż to 

właśnie ta komisja w swym zakresie działania ma wyrażanie opinii w sprawach programów 

gospodarczych gminy. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Następnie przewodniczący przekazał, iż jego zdaniem, po przeprowadzonych rozmowach 

z radnymi, na Komisji Finansów i Inwestycji wystąpiło pewne „nieporozumienie 

w spojrzeniu” na w/w plan. Plan odnowy miejscowości nie jest planem wiążącym gminę 

a jedynie planem umożliwiającym mieszkańcom wsi skorzystanie ze środków Unii 

Europejskiej. Wykreślenie z planu niektórych celów jak np. budowa trybun w Puńcowie 

zablokuje mieszkańcom drogę do realizacji inwestycji we własnym zakresie. Zdaniem 

przewodniczącego ewentualne dopisanie dodatkowej inwestycji do podjętej już uchwały 

będzie się wiązało z tworzeniem całego planu od nowa.  

 

W otwartej w tym momencie przez przewodniczącego Rady Gminy dyskusji głos zabrali: 

Inspektor Tomasz Jaszowski poparł wypowiedź przewodniczącego Rady Gminy 

i potwierdził, że plany odnowy miejscowości nie są dla gminy planami wiążącymi i lepiej aby 

były tam zapisane wszystkie zaplanowane cele. Plan taki stanowi załącznik do wniosków 

aplikacyjnych.  

 

Radny Dariusz Orawiec stwierdził, iż w planach tych zapisano obok celów podmioty, które 

będą te cele realizować i wśród podmiotów tych wymieniana jest także gmina, a wiec na tej 

podstawie Komisja Finansów i Inwestycji musiała zając się projektem omawianej uchwały. 

Poza tym Komisja nie zaproponowała wykreślenia celów realizowanych tylko przez 

podmioty inne niż gmina.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował więc aby z tabel określających 

cele i zadania wykreślić jedynie zapisy mówiące o gminie jako o współrealizatorze zadania. 

Nie dotyczyłoby to jednak zadań  - budowy dróg i chodników.  

Przewodniczący poinformował, że Ochotnicza Straż Pożarna z Bażanowic i Stowarzyszenie 

Miłośników Bażanowic już planują i posiadają na to środki, zagospodarować teren wokół 

OSP. Planują oni złożenie wniosku do UE o dofinansowanie takiego zadania 

i przewodniczący zapewnił, że inwestycja taka odbyła by się bez udziału funduszu gminy. 

Wykreślenie tego zadania z planu zamknie drogę organizacjom do starania się o środki 

unijne.  

 

W tym momencie radny Adam Żwak złożył wniosek o zakończenie dyskusji 

i przegłosowanie przedstawionych projekt uchwał dotyczących miejscowości Bażanowice, 

Puńców i Goleszów. 
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Wniosek ten został poddany pod głosowanie, w którym udział wzięło 14 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 10 radnych  

„Przeciw” głosowało: 3 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

 

Po głosowaniu głos zabrał jeszcze przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof 

Glajcar. Stwierdził on, iż przewodniczący Rady Gminy był zapoznany z opinią Komisji 

dotyczącą omawianego projektu uchwały, a mimo to nie udzielił mu głosu jako 

przewodniczącemu Komisji Finansów i Inwestycji w tej sprawie. Radny przypomniał, że 

w punkcie 6 porządku obrad przewodniczący Rady stwierdził, że opinie Komisji dotyczące 

uchwał będą przedstawiane na bieżąco podczas podejmowania uchwał, a tak się nie stało.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot stwierdził więc, iż po zasięgnięciu opinii 

prawnej to opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

dotycząca dyskutowanego projektu uchwały jest opinią wiążącą. I ogłosił, że Rada Gminy 

przystępuje teraz do głosowania nad projektem uchwały w sprawie programu 

gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Bażanowice na lata 2009-2015.  

 

Po tych słowach radny Dariusz Orawiec złożył wniosek o ponowne skierowanie projektu 

uchwały do Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy przywołał radnego Dariusza Orawiec do porządku, 

przypominając, że dyskusja została już zamknięta i ponownie ogłosił przystąpienie do 

głosowania. 

 

Jednak przed aktem głosowania głos zabrał jeszcze radny Karol Lipowczan pytając czy 

projekt uchwały jest głosowany ze zmianami czy też w wersji przesłanej w materiałach na 

sesję? 

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że w wersji bez zmian, gdyż zmiany były 

propozycją Komisji Finansów i Inwestycji, której opinia nie została wzięta pod uwagę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę, po której na salę obrad powrócili wszyscy radni. 

 

Po przerwie przewodniczący Rady Gminy przeprosił wszystkich za impulsywność i udzielił 

głosu Wójtowi Gminy Zbigniew Wacławik, który stwierdził, że plany te są bardzo ważne 
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i zaproponował on wznowienie dyskusji, z przeanalizowaniem propozycji wykreślenia z tabel 

określających cele i zadania jedynie zapisów mówiących o gminie jako o współrealizatorze 

zadania.  

 

Radny Kazimierz Wisełka przypomniał, że przed przerwą przewodniczący Rady ogłosił 

przystąpienie do głosowania nad projektem uchwały i teraz winien on wypowiedzieć słowo 

„wróć”. Ponadto radny wyraził swoje ubolewanie nad tym, iż nie został udzielony głos 

radnemu Krzysztofowi Glajcar. W tym momencie przewodniczący Rady Gminy wtrącił, iż 

radny Krzysztof Glajcar nie zgłaszał się do wypowiedzi. Na tę uwagę radny Kazimierz 

Wisełka odpowiedział, iż „nie chce na ten temat dyskutować” i kontynuował swoją 

wypowiedź twierdząc, że w planach odnowy kryją się plany finansowe. Zdaniem radnego 

niebezpieczeństwo polega na tym, iż po przyjęciu planów bez proponowanych przez Komisję 

zmian, Rada Gminy będzie musiała pójść w kierunku ich realizacji. Zdaniem radnego plany te 

muszą być bardziej realne. Radny uznał także, iż źle się stało, że przewodniczący Rady 

Gminy nie dopuścił do szerszej dyskusji nad projektem uchwały w sprawie programu 

gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Bażanowice.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przypomniał w tym momencie, że 

o zamknięciu dyskusji zadecydowała cała Rada w głosowaniu nad wnioskiem radnego Adama 

Żwak w sprawie zakończenia dyskusji. Przewodniczący zwrócił się także do radnego 

Kazimierza Wisełki o ograniczenie czasu swojej wypowiedzi.  

Kontynuując wypowiedź radny Kazimierz Wisełka zadał przewodniczącemu pytanie 

o treści: „czy wolno się ogólne wypowiadać czy uważa pan, że nie?” i poprosił o zapisanie 

tego pytania w protokole.  

Przewodniczący Jerzy Szalbot stwierdził, że nie będzie on odpowiadał na pytania nie 

związane ze sprawą i poprosił radnego o dalszą część wypowiedzi. 

Radny Kazimierz Wisełka zaobserwował, że najbardziej spójny z planami rozwoju Gminy 

Goleszów, jest plan odnowy miejscowości Goleszów.  

 

W dalszej części dyski głos jeszcze zabrali: 

Radny Krzysztof Glajcar zwracając się do przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż 

„doceniam Pańską determinację w tym, aby szukać takich instrumentów do tego, aby daną 

komisję w jakiś sposób wyłączyć z…”.  Przerywając wypowiedź radnego, przewodniczący 

Rady poprosił o głos w sprawie projektu uchwały, a krytykę przewodniczącego zaproponował 

przenieś do punktu: wolne wnioski.  
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Powracając do wypowiedzi radny Krzysztof Glajcar stwierdził, że Komisja Finansów 

i Inwestycji bardzo wnikliwe rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie programu 

gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Bażanowice na lata 2009-2015. Ponieważ za 

każdą z inwestycji idą pieniądze, Komisji uznała, że priorytetem sołectw powinna być np. 

edukacja a nie budowa wielofunkcyjnych hal sportowych. Radny stwierdził, że  celem 

Komisji nie było hamowanie inicjatyw oddolnych a jedynie urealnianie marzeń mieszkańców. 

Zdaniem radnego nie jest problemem dopisanie do planu dodatkowych inwestycji np. po 

pozyskaniu inwestora.  

Komisja proponuje więc wykreślenie z tabeli następujących celów: 

− Budowa boiska wielofunkcyjnego, 

− Budowa wielofunkcyjnej hali sportowej, 

− Budowa kortów tenisowych wraz z zapleczem przy OSP, 

− Budowa lodowiska,. 

Jednocześnie Komisja wnioskuje o dostosowanie pozostałych zapisów projektu uchwały do 

tabeli celów po zmianach. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

Sołtys Werner Zając uznał, iż jego zdaniem plan powinien zostać zwrócony do poprawy 

jego autorom. 

 

Następnie przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zawnioskował aby każdy z celów 

zapisany w projekcie uchwały został przegłosowany oddzielnie, a zdaniem 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Artura Więcława Rada powinna przegłosować 

wnioski Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Komisji 

Finansów i Inwestycji i zgodnie z wynikiem głosowań wprowadzić zmiany do projektu 

uchwały bądź nie.  

 

W takim wypadku przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 3 radnych  

„Przeciw” głosowało: 8 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 
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Wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa został 

odrzucony. 

 

Głosowanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawionej wyżej przez radnego 

Krzysztofa Glajcar. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 7 radnych  

„Przeciw” głosowało: 2 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 4 radnych 

Wniosek Komisji Finansów i Inwestycji został przyjęty. 

 

W związku z powyższym przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Bażanowice na 

lata 2009-2015 wraz ze zmianami: 

wykreślenie z tabeli następujących celów: 

− Budowa boiska wielofunkcyjnego, 

− Budowa wielofunkcyjnej hali sportowej, 

− Budowa kortów tenisowych wraz z zapleczem przy OSP, 

− Budowa lodowiska,. 

i dostosowanie pozostałych zapisów projektu uchwały do tabeli celów po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/235/09 w sprawie programu gospodarczego p/n Plan odnowy 

miejscowości Bażanowice na lata 2009-2015 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

10.6. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Puńców na lata 2008-2015. 

Projekt uchwały opiniowany był przez dwie Komisje: Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Komisję Finansów i Inwestycji.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, które stanowi załącznik nr 18 do nin. 

protokołu. W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 4 radnych  

„Przeciw” głosowało: 7 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

 

Jako drugie odbyło się głosowanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji. Komisja proponuje 

wykreślenie z tabeli następującego celu: 

− Budowa trybun z rozbudową infrastruktury towarzyszącej. 

Komisja proponuje także wykreślenie Priorytetu G) Rozbudowa i modernizacja szkoły. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do nin. 

protokołu.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” głosowało: 2 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

 

W związku z powyższym przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały wraz ze zmianami. 

Uchwała nr XXVIII/236/09 w sprawie programu gospodarczego p/n Plan odnowy 

miejscowości Puńców na lata 2008-2015 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 1  radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

10.7. programu gospodarczego p/n Plan odnowy miejscowości Goleszów na lata 2009-2016. 

Projekt uchwały opiniowany był przez dwie Komisje: Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Komisję Finansów i Inwestycji - obie opinie stanowią 

załączniki nr 21 i 22 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jako pierwszą, pozytywną opinię 

Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. W głosowaniu udział 

wzięło 14 radnych.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 11radnych  

„Przeciw” głosowało: 3 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Po głosowaniu i przyjęciu wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa przewodniczący Rady Gminy ogłosił, iż głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Finansów i Inwestycji jest bezprzedmiotowe. W związku z tym poddał pod głosowanie 

projekt uchwały bez żadnych zmian. 

Uchwała nr XXVIII/237/09 w sprawie programu gospodarczego p/n Plan odnowy 

miejscowości Goleszów na lata 2009-2016 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

10.8. zmian budżetu gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia 

ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

Treść projektu omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie zmian 

stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/238/09 w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 
W tym momencie z sali obrad wyszedł radny Karol Lipowczan. Od tej pory w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

10.9. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/239/09 w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

 

10.10. przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/240/09 w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu. 

 

10.11. przyznania nagrody Julii Zubek za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 31 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/241/09 w sprawie przyznania nagrody Julii Zubek za wysokie wyniki 

sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 32 do nin. protokołu. 

 

10.12. przyznania nagrody p. Tomaszowi Wróbel za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 33 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 
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Uchwała nr XXVIII/242/09 w sprawie przyznania nagrody p. Tomaszowi Wróbel za wysokie 

wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 34 do nin. protokołu. 

 

10.13. przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 35 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/243/09 w sprawie przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za 

wysokie wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 36 do nin. protokołu. 

 

10.14. przyznania nagrody p. Grzegorzowi Śliwka za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 37 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/244/09 w sprawie przyznania nagrody p. Grzegorzowi Śliwka za 

wysokie wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 38 do nin. protokołu. 

 

10.15. przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 39 do nin. protokołu. 
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W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/245/09 w sprawie przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie 

wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 40 do nin. protokołu. 

 

10.16. przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 41 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/246/09 w sprawie przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za 

wysokie wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 42 do nin. protokołu. 

 

10.17. przyznania nagrody Dominikowi Juroszek za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 43 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/247/09 w sprawie przyznania nagrody Dominikowi Juroszek za 

wysokie wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 44 do nin. protokołu. 
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10.18. przyznania nagrody p. Tomaszowi Cis za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 45 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/248/09 w sprawie przyznania nagrody p. Tomaszowi Cis za wysokie 

wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 46 do nin. protokołu. 

 

10.19. przyznania nagrody Gabrieli Cieślar za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 47 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/249/09 w sprawie przyznania nagrody Gabrieli Cieślar za wysokie 

wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 48 do nin. protokołu. 

 

10.20. przyznania nagrody Krzysztofowi Ciemała za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 49 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/250/09 w sprawie przyznania nagrody Krzysztofowi Ciemała za 

wysokie wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 50 do nin. protokołu. 

 

10.21. przyznania nagrody Wojciechowi Białoń za wysokie wyniki sportowe. 

Projekt  uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 51 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XXVIII/251/09 w sprawie przyznania nagrody Wojciechowi Białoń za wysokie 

wyniki sportowe została przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 52 do nin. protokołu. 

 

Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Do Rady Gminy wpłynęły odpowiedzi na interpelacje radnych Kazimierza Wisełki oraz 

Franciszka Giecek. Radni otrzymali odpowiedzi i stwierdzili, iż są dla nich satysfakcjonujące. 

Kopie odpowiedzi stanowią załącznik nr 53 i 54 do nin. protokołu.  

 

Wójt Gminy udzielił także odpowiedzi na interpelację złożoną na dzisiejszej sesji przez 

radnego Karola Plintę. Firma Transkom z dnia na dzień zawiesił 4 kursy na trasie Skoczów-

Goleszów (przez Kisielów i Godziszów). Zdaniem Wójta zawieszenie kursów było 

spowodowane niewygraniem przez firmę Transkom przetargu na dowóz dzieci do szkół. 

Przetarg ten przegrali z powodu zbyt wysokiej ceny.  

Gmina już rozpoczęła poszukiwanie nowego przewoźnika, który będzie mógł obsługiwać tę 

trasę.  

Bardziej szczegółowa odpowiedź zostanie udzielona radnemu na piśmie w statutowym 

terminie.  

 
Z sali obrad wyszedł radny Adam Żwak. Od tej pory w sesji uczestniczy 12 radnych. 
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Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Jako pierwszy następujące informacje przekazał przewodniczący Rady Gminy: 

− Stowarzyszenie Wzajemnej Pomocy Bona Fiedes, którego celem jest rozwój 

społeczeństwa obywatelskiego, przeprowadziło w okresie od września do listopada 

2008 r. monitoring dostępu do informacji publicznej we wszystkich 167 gminach 

województwa śląskiego. Zwycięzcą tego rankingu została Gmina Goleszów, 

zdobywając 33 punkty. Pierwsze miejsce zajęła exequo z Olsztynem koło 

Częstochowy. 

− Administrator Parafii Rzymsko-Katolickiej w Puńcowie wystosował do Rady Gminy 

podziękowania za udzielenie 99% bonifikaty przy zakupie nieruchomości. 

− przewodniczący przypomniał, iż na poprzedniej sesji zobowiązał się do wystosowania 

pisma do LKS „Tempo” w sprawie ich nieobecności na posiedzeniu Komisji Edukacji, 

Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Pismo takie zostało wysłane, a Klub 

odpowiedział i przesłał swoją ofertę realizacji zadania z zakresu rozwoju sportu 

kwalifikowanego. Oferta ta została przekazana już Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. 

− Sejmik Województwa Śląskiego uchwałą nr III/26/I/2008 z dnia 2 lipca 2008 roku 

przyjął rezolucję w sprawie ogłoszeni roku 2009 Rokiem Wojciecha Korfantego – 

kopia pisma w tej sprawie stanowi załącznik nr 55 do nin. protokołu. 

− Sejmik Województwa Śląskiego podjął uchwałę o ustanowieniu Dni Województwa 

Śląskiego w dniach 3-9 maja - kopia pisma w tej sprawie stanowi załącznik nr 56 do 

nin. protokołu. 

− Obywatelski Komitet Obrony Kolei Województwa Śląskiego wystosował do Gminy 

Goleszów list otwarty dotyczący zawieszenia ruchu pasażerskiego na linii kolejowej 

Bielsko-Biała Cieszyn - kopia pisma w tej sprawie stanowi załącznik nr 57 do nin. 

protokołu. 

− Zakład Gospodarki Komunalnej w Cieszynie przesłał do Urzędu Gminy pismo 

w sprawie odbioru odpadów komunalnych. Z treścią pisma zapoznał zebranych 

wiceprzewodniczący Artur Więcław, a jego kopia stanowi załącznik nr 58 do nin. 

protokołu. 
 

O godz. 18.45 w sali obrad wyszła radna Gertruda Proksa. Do teraz w sesji uczestniczy 11 radnych. 
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Kolejno głos zabrał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik i przekazał co następuje: 

− 1 lutego rozpoczął się grand pirx Goleszowa w szachach, 

− przed zebraniami wiejskimi odbyło się spotkanie z sołtysami w tej sprawie oraz 

w sprawie podziału środków na remonty bieżące dróg, 

− od 4 lutego w Urzędzie Gminy trwa kontrola Najwyższej Izby Kontroli w zakresie 

powiązania budżetu państwa z budżetem gminy, 

− w Ustroniu odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów w sprawie ośrodkowo pomocy 

wzajemnej, 

− 7 lutego w remizie OSP Cisownica przeprowadzono eliminacje gminne 

Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej, 

− w ramach działalności Śląskiego Związku Gmin i Powiatów odbyło się spotkanie 

w prezesem Regionalnej Izby Obrachunkowej i dyskutowano sprawy planowanych 

i prowadzonych kontroli, 

− w Bielsku-Białej odbyła się uroczystość wręczenia awansu zawodowego dla 

nauczycieli dyplomowanych. Awans taki otrzymała dyrektor SP Puńców Agata 

Franek, 

− wybory uzupełniające do Rady Gminy Goleszów odbędą się 26 kwietnia w obwodzie 

nr 9 Puńców, 

− do Urzędu Gminy zgłosiło się 3 przedsiębiorców szukających na terenie gminy 

miejsca na budowę elektrowni wiatrowych, szczególnie w miejscowościach Leszna 

Górna i Puńców. Wójt Gminy zwrócił się do radnych z propozycją, aby zezwolić tym 

firmom na przedstawienie ich szczegółowych propozycji w tym zakresie.  

Nikt z radnych nie wniósł sprzeciwu do propozycji Wójta Gminy.  

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

Sołtys Grażyna Foltyn-Skutek poinformowała, że złożyła na ręce przewodniczącego 

wniosek dotyczący przyznania środków na ewentualny zakup opasek odblaskowych, które 

byłby rozdawane w szkołach oraz w barach umiejscowionych w pobliżu dróg.  

Przewodniczący Rady Gminy skierował w/w wniosek pod obrady Komisji Finansów 

i Inwestycji.  
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Radny Dariusz Orawiec zwrócił się do przewodniczącego Rady Gminy z prośbą 

o przygotowywanie na piśmie informacji, które projekty uchwały mają być opiniowane przez 

poszczególne Komisje.  

Ponadto radny pytał o dalsze postępowanie z rachunkami wystawionymi przez firmę Tros-

Eko, które opiewają na sumy wyższe aniżeli maksymalne stawki wywozu nieczystości 

uchwalone przez Radę Gminy. 

Odpowiadając przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że mieszkańcy powinni zwrócić się 

do firmy o ponowne naliczenie należności zgodne z uchwałą Rady Gminy.  

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.15. Zakończenie XXVIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1930 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXVIII sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  
 

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  
  

 

 


